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  ОБЩИНСКИ  СЪВЕТ  АЛФАТАР,  ОБЛАСТ  СИЛИСТРА 

7570 гр. Алфатар, ул.”Йордан Петров”№6 

Тел. 086 811 634 

 

ПРОТОКОЛ 

№ 25 

от 23.05.2013 г. 

 

Днес, 23.05.2013 година от 16:30 часа в ритуалната зала на с. Алеково се 

проведе изнесено редовно заседание на Общинския съвет гр. Алфатар. 
 

На заседанието присъстваха: 11 общински съветници: Златка Питакова, 

Живка Великовa, Ивелина Миткова, Марин Пейчинов, Росица Иванова, Янка 

Господинова, Селятин Исмаилов, Нели Маринова, Радка Желева, Петър Иванов и 

Тюркян Мехмед. 

От общинска администрация гр. Алфатар присъстваха: Г-жа Йорданка 

Узунска – кмет на общината, Желяна Донева – заместник кмет на общината, Стефка 

Жекова – секретар на общината, Павлина Друмева – Директор на Дирекция ОА, 

Камелия Христова – ст. спец. „Общинска собственост” и Димитър Димитров – мл. 

експ. „БКС, КС и НС”, кметове на кметства, кметски наместничества от общината и 

граждани от с. Алеково. 
 

След направената проверка, председателя на ОбС - Златка Питакова, на 

основание чл. 27, ал. 2 от ЗМСМА откри днешното изнесено заседание.  
 

Всички имате материалите и дневния ред за днешното заседание. 

Междувременно има внесена докладна от г-жа Янка Господинова (общински 

съветник), относно: „Провеждане на семейни тържества на общински терени от 

жителите по населени места от Община Алфатар” с вх. №090/18.05.2013г. На 

заседанието на ПК гласувахме и взехме решение да влезе в днешния дневен ред 

като т. 4, а точка 5 става: Въпроси. Заявления. Изказвания и др. 
 

Колеги, ако имате други предложения, относно дневния ред, заповядайте. 

Имате думата. 
 

Председателя на ОбС – Златка Питакова обяви дневния ред с 

направеното допълнение: 

ДНЕВЕН РЕД: 

1. Докладна записка относно: „Отчет за работата на общинска 

администрация по изпълнение на решенията на ОбС – Алфатар за месеците: 

февруари 2013 - април 2013 година ”. 

Докладва: кмета на Община Алфатар. 

2. Докладна записка относно: „Предоставяне под наем на имот частна 

общинска собственост”. 
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Докладва: кмета на Община Алфатар. 

3. Докладна записка относно: „Учредяване право на строеж на фирма ЕТ 

“ЧЕДИТА – ЧАВДАР ЧЕНЕВ”, върху имот частна общинска собственост”. 

Докладва: кмета на Община Алфатар. 

4. Докладна записка относно: „Провеждане на семейни тържества на 

общински терени от жителите по населени места от Община Алфатар”. 

Докладва: Янка Господинова (Общински съветник). 

5. Въпроси. Заявления. Изказвания и др. 

Златка Питакова: Който е съгласен с така с направеното допълнение в 

дневения ред за днешното заседание на ОбС, моля да гласува. 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 

 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова за 

Росица Иванова за Радка Желева за 

Тюркян Мехмед за   
 

Приема се. 

След като се гласуваха промените в дневния ред, Общински съвет взе 

следното решение: 

РЕШЕНИЕ № 219 

ПРИЕМА СЛЕДНИЯ ДНЕВЕН РЕД: 

1. Докладна записка относно: „Отчет за работата на общинска 

администрация по изпълнение на решенията на ОбС – Алфатар за месеците: 

февруари 2013 - април 2013 година ”. 

Докладва: кмета на Община Алфатар. 

2. Докладна записка относно: „Предоставяне под наем на имот частна 

общинска собственост”. 

Докладва: кмета на Община Алфатар. 

3. Докладна записка относно: „Учредяване право на строеж на фирма ЕТ 

“ЧЕДИТА – ЧАВДАР ЧЕНЕВ”, върху имот частна общинска собственост”. 

Докладва: кмета на Община Алфатар. 

4. Докладна записка относно: „Провеждане на семейни тържества на 

общински терени от жителите по населени места от Община Алфатар”. 

Докладва: Янка Господинова (Общински съветник). 

5. Въпроси. Заявления. Изказвания и др. 
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 ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова за 

Росица Иванова за Радка Желева за 

Тюркян Мехмед за   
 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към първа точка от дневния ред. 

ТОЧКА ПЪРВА: Докладна записка относно: „Отчет за работата на 

общинска администрация по изпълнение на решенията на ОбС – Алфатар за 

месеците: февруари 2013 - април 2013 година”. 

Златка Питакова: Давам думата на г-жа Нели Маринова – председател на ПК 

”Бюджет, финанси, нормативна уредба, местно самоуправление” за становище на 

комисията. 

Нели Маринова: Благодаря Ви, г-жо Питакова. Относно отчета за работата на 

общинска администрация по изпълнение на решенията на ОбС – на заседанието на 

ПК беше обсъден. Нека дадем думата на г-жа Узунска. 

Йорданка Узунска: В самия отчет на общинска администрация решенията не 

са изписани както в отчета с решенията взети от ОбС. Направихме си сметка, че 

само 3 от решенията са изпълнени, а останалите са в процес на изпълнение. Ако 

някой има въпроси, да ги зададе и на следващото заседание да внесем отговорите. 

Живка Великова: В РЕШЕНИЕ № 192/29.03.2013 г. – „Приемане на Годишен 

план за развитие на социалните услуги в Община Алфатар за 2014 година” сте 

писали, че решението се изпълнява. Търсят се възможности за кандидатстване по 

оперативни програми за извършване на ремонтни дейности в сгради, общинска 

собственост, заложени за предоставяне на социални услуги. Тече процедура за 

обособяване на парцел. Отнася се за общежитието в с. Алеково, а докъде стигна 

процедурата? 

Йорданка Узунска: Тече процедура по разделянето на парцелите. Досега 

всичко беше заедно с училището, а сега разделяме сградата, която е заложена в 

годишния план за развитие на социалните услуги в Община Алфатар за 2014 г. 

Живка Великова: До месец ще стане ли? Защото вече 6 месеца минаха, ще 

дойде края на годината и училището ще трябва да си плати наема, а там влиза и 

наема за общежитието, което не ползват. 

Йорданка Узунска: Надявам се да стане, а относно наема: ще се погледне в 

наредбата и самата програма ще го преизчисли. 

Нели Маринова: Становището на комисията е да се приеме отчета за работата 

на общинска администрация по изпълнение на решенията на ОбС – Алфатар за 

месеците: февруари 2013 - април 2013 година ”. 

Златка Питакова: Благодаря Ви. Други желаещи. Няма. Зачитам 

предложението за решение: 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 4 и във връзка с чл. 44, ал. 1, т. 7 от ЗМСМА, 

предлагам на Общински съвет Алфатар да вземе следното: 
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РЕШЕНИЕ № 220 
 

1. Приема отчета за работата на общинска администрация Алфатар по 

изпълнение на решенията на ОбС – Алфатар за месеците: февруари 2013 - април 

2013 година. 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова за 

Росица Иванова за Радка Желева за 

Тюркян Мехмед за   
 

Решението се приема. 
 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към втора точка от дневния ред. 

ТОЧКА ВТОРА: Докладна записка относно: „Предоставяне под наем на 

имот частна общинска собственост”. 

Златка Питакова: Давам думата на г-н Марин Пейчинов – председател на 

ПК”Общинска собственост, УТ, пътна и селищна мрежа, благоустройство”. 

Марин Пейчинов: Благодаря Ви, госпожо председател. На ПК разгледахме 

докладната, но не толкова обстойно. Не излязохме със становище на комисията. Не 

бяха толкова активни. Очаквахме от г-жа Узунска повече материали. През 1998 г. е 

предоставено място за ползване на „НУРТС България” АД за поставяне на 

ретранслатор, който усилва сигнала и качеството на телевизионните канали. Но това 

няма нищо общо с мобилните телефони, защото в момента там има монтирани и 

други клетки. От 1998 г. до 2011 г. освен, че се ползва безвъзмездно, но и се плащат 

по 1500 лева на година на Боян за подръжка. Защо са се плащали тези пари? На 

снимковия материал направен в началото на мандата на г-жа Узунска се виждат още 

5-6 монтирани други устройства. Печелили са се пари на гърба на общината? 

Нямахме становище, нямаме яснота. Редно е да се приеме докладната, но г-жа 

Узунска да подготви така договорите с всеки един по отделно, че да е най-добре за 

общината, защото наема на месец за една такава клетка е по 200 евро, което никак 

не е малко. Там има няколко, а не се вземат пари от тях. Г-жо Желева – за какво са 

се давали тези пари на Боян, като устройството не е собственост на общината, а и 

даже не се плаща наем за мястото? 

Йорданка Узунска: Не съм сигурна за какъв период от време е бил договорът с 

Боян, но за 2011 г. съм сигурна, че е имало договор. За 2012 г. съм го отказала. 

Радка Желева: Г-жо председател, има въпрос към мен и позволете ми да 

отговоря. Това е така с решение на ОбС. Нищо не съм направила сама. Сигналът 

беше слаб, в центъра се виждаше само „Канал 1“ и затова се наложи поставянето на 

това устройство. Тогава нямаше такива оператори както сега. Това беше решено за 

благото на народа. Никога общината не е давала пари, без да знае за какво! При нас 

зимата е много тежка и при такива условия трябваше поддръжка. Ще гласувам „За“ 

като общински съветник, за да се уредят тези неща от сега нататък. И стига с тези 
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упреци, тогава така е било. Не бива да се връщаме назад, тогава така е било, нямало 

е такива оператори. 

Златка Питакова: Благодаря ви, г-жо Желева. Други колеги? 

Марин Пейчинов: Аз не Ви упреквам, а само да запознаем общинските 

съветници с тези неща. Но нямам отговор защо общината плаща тези пари като не е 

собственик на устройството, още повече като е дадено безвъзмездно? Давам думата 

на останалите колеги за докладната. 

Златка Питакова: Аз не мисля, че има финансова злоупотреба. Но не е 

трябвало да се дават тези пари за поддръжка, а фирмата да се погрижи за тези неща, 

тъй като не е плащала наем. 

Нели Маринова: Аз давам съгласието си да се приеме докладната и нека 

общинска администрация да си подпишат договорите. Те да изяснят нещата и може 

допълнително да се иска разяснение. 

Златка Питакова: Колеги, как ще се отдаде чрез търг с явно наддаване или с 

конкурс? Предлагам да гласуваме - търг с явно наддаване. 

Петър Иванов: Аз мисля, че е по-добре с конкурс, за да е с търг трябват и 

други фирми, а тук пише само една. 

Радка Желева: Общината да си кажат становището за отдаването под наем, те 

са проучвали. 

Йорданка Узунска: Моето мнение надделява за търг с явно наддаване. Никъде 

не пише име на фирма, има и други фирми. Да се поставят на равни начала. 

Петър Иванов: Оттеглям предложението си. 

Златка Питакова: Който е съгласен за предоставяне под наем на имот частна 

общинска собственост чрез търг с явно наддаване, моля да гласува: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 9; „против” – 0; „въздържали се” – 2. 

 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова въздържала се Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова въздържала се 

Росица Иванова за Радка Желева за 

Тюркян Мехмед за   
 

Приема се. 
 

Петър Иванов: За срока на договора?: Какъв ще е? 

Янка Господинова: Правя предложение за гласуване: За срок от 5 години 

или до края на мандата ни. Не може да обременяваме следващия ОбС с нашите 

решения. Предлагам да има клауза в договора за актуализация на наема всяка 

година. Ако има фирма с по-добри условия да може да се предприеме нещо. Ние 

искаме да видим договора преди подписването му. Ние да заложим, а юриста да си 

създаде параметри. Колеги, имам предложение: за срок от 5 години с опция за 

актуализация. 

Нели Маринова: Съгласувайте се с юриста какво е най-доброто за общината 

по нормативната уредба, а не на емоция. Ние ще вземем решение, а кмета ще 

направи най-доброто. 
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Радка Желева: Като изтече срока за обжалване кмета няма право да бави 

договора, а и клаузите са заложени в него. Аз бих приела както е заложено в 

докладната, защото срока от 5 г. е твърде кратък, за да се правят такива инвестиции. 

Златка Питакова: Дайте предложения? 

Йорданка Узунска: Струва ли си за 5 години да се правят такива инвестиции? 

Преди да стартира процедурата, ще обсъдим договора. Може някой от общинските 

съветници да участва в обсъждането. 

Златка Питакова: Г-жо Узунска, Общински съвет иска и има желание един 

представител да участва на вашите оперативки и на други важни събития. Ние сме 

много далече от това, какво се случва в общината. Не веднъж сме поставяли този 

въпрос, но нямаме отговор до сега. 

Колеги, който е съгласен с направеното предложение от г-жа Господинова, за 

срок от пет години, моля да гласува: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 2; „против” – 1; „въздържали се” – 8. 

 

Златка Питакова въздържала се Нели Маринова въздържала се 

Живка Великова за Петър Иванов въздържал се 

Ивелина Миткова въздържала се Селятин Исмаилов въздържал се 

Марин Пейчинов въздържал се Янка Господинова за 

Росица Иванова въздържала се Радка Желева против 

Тюркян Мехмед въздържала се   
 

Не се приема. 
 

Росица Иванова: Това е много скъпа инвестиция и може хората да се откажат 

и да останем без нищо. 

Селятин Сабитов: Предлагам да остане за срок от 10 години. 

Златка Питакова: Колеги, други въпроси. Няма. Зачитам предложението за 

решение: 
 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, чл. 14, ал. 1, ал. 2 и ал. 3 от 

Закона за общинската собственост и чл. 17 от Наредбата за реда за придобиване, 

управление и разпореждане с общинско имущество, предлагам Общински съвет 

Алфатар да вземе следното: 

РЕШЕНИЕ № 221 

 

1. Включва в годишната програма следните имоти частна общинска 

собственост както следва: 

 - 36 (тридесет и шест) м
2
 част от сграда с идентификатор №00415.502.302.2 и 

6,25 (шест метра и двадесет и пет) м
2
 от общински терен, на който е монтирана 

мачта ЖР с височина 22 (двадесет и два) м
2
, намираща се в поземлен имот с 

идентификатор 00415.502.302, административен адрес гр. Алфатар, ул. „Олшанка” 

№8 (АОС(ч) №293/30.03.2011 г.) за разполагане на електронно съобщителни 

съоръжения. 

2. Дава съгласие за предоставяне под наем на 36 (тридесет и шест) м
2
 част от 

сграда с идентификатор №00415.502.302.2 и 6,25 (шест метра и двадесет и пет) м
2
 

от общински терен, на който е монтирана мачта ЖР с височина 22 (двадесет и два) 
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м
2
, намираща се в поземлен имот с идентификатор 00415.502.302, административен 

адрес гр. Алфатар, ул. „Олшанка” №8 (АОС(ч) №293/30.03.2011 г.) за разполагане 

на електронно съобщителни съоръжения, чрез търг с явно наддаване за срок от 10 

години. 

3. Възлага на Кмета на община Алфатар да организира и проведе съответната 

процедура за отдаване под наем и сключи договор. 
 

Златка Питакова: Колеги, който е съгласен направеното предложение да стане 

решение, моля да гласува? 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 9; „против” – 0; „въздържали се” – 2. 

 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова въздържал се Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова въздържал се       

Росица Иванова за Радка Желева за 

Тюркян Мехмед за   
 

Решението се приема. 
 

Златка Питакова: Колеги, следва точка трета от дневния ред. 

ТОЧКА ТРЕТА: Докладна записка относно: „Учредяване право на строеж на 

фирма ЕТ “ЧЕДИТА – ЧАВДАР ЧЕНЕВ”, върху имот частна общинска 

собственост”. 

Петър Иванов: Госпожо председател, налага ми се да изляза от заседанието. 

Златка Питакова: Давам думата на г-н Марин Пейчинов – председател на 

ПК”Общинска собственост, УТ, пътна и селищна мрежа, благоустройство”. 

Марин Пейчинов: На заседанието на ПК също нямаше становище от 

комисията по тази докладна. Имах среща с г-жа Узунска, това отново е заварено 

положение. Не са си плащали наема от 1 година. Платен е преди подписване на 

новия договор за наем. Има ли тук присъстващи от фирмата? Не. Явно не ги 

интересува много! Аз съм против тази докладна. 

Янка Господинова: Това право на строеж се иска, за да се избегне плащането 

на наем. За определеното време в договора общината си събира наем. Да не 

забравяме, че това е помещение в центъра на града. Може да не е в град Варна, но е 

в центъра на нашия град. Тази процедура е пробвана и при предишния ОбС. 

Живка Великова: Аз също съм против. Ако разрешим да построят тази сграда, 

и дойде друга по–платежоспособна фирма, какво ще направим? 

Радка Желева: Аз мисля, че трябва да им дадем право на строеж. Те няма как 

да станат собственици на земята без решение на ОбС. Аз ще гласувам „За“ 

докладната. 

Нели Маринова: Г-жо Узунска, направили сте консултация с архитекта на 

общината, това е парцел, който е много голям. Тази част от 65 кв. м. не може да се 

продаде отделно. Аз ще гласувам „За“. Всичко, което говорим е на емоция. 

Постройката ще е тяхна, но земята си остава на общината. Всички плащат наем, но 

са в други сгради. Няма нормативна пречка за това. 
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Росица Иванова: Съгласувано е с юрист. Имат ли право да атакуват в съда, ако 

откажем? 

Радка Желева: Те нямат основание да атакуват. 

Марин Пейчинов: Аз не мисля, че с отказа ще попречим на бизнеса им. Това 

не е мотив. 

Йорданка Узунска: Преди да се стигне до тази процедура фирмата искаше да 

купи парцела, но той е голям и е невъзможно да се закупят тези 65 м.кв. Подписахме 

договор за наем, плаща си наема, но сега е решила така да пробва, за да избегне 

плащане на наем. Ако това  се разреши вече ще си плаща само данъци и такси в 

общината. 

Златка Питакова: Г-н Пейчинов, становището на комисията? 

Марин Пейчинов: Аз съм „Против“, Петър Иванов е „За“, Радка Желева е 

„За“, Росица Иванова е „За“ – така, че становището на комисията е да се приеме 

докладната. 

Златка Питакова: Други въпроси. Няма. Зачитам предложението за решение: 
 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, чл. 37, ал. 4, т. 4 ЗОС, чл. 30, ал. 1, 

т. 3, ал. 5, чл. 38 и чл. 39 от Наредбата за придобиване управление и разпореждане с 

общинско имущество, във връзка с чл. 17, ал. 2 от ЗУТ, предлагам Общински съвет 

Алфатар да вземе следното: 
 

РЕШЕНИЕ № 222 

1. Да се учреди възмездно безсрочно право на строеж за обект, построен по 

реда на чл. 120, ал. 4 от ППЗТСУ, отменен с Постановление № 500 на Министерски 

съвет от 1997г., получил постоянен градоустройствен статут въз основа на Решение 

№145/ 04.07.2001г. на ОбС гр. Алфатар, представляващ сграда с идентификатор 

00415.501.848.5 (нула нула четири едно пет точка пет нула едно точка осем четири 

осем точка пет) по кадастралната карта и кадастралните регистри, одобрени със 

Заповед РД-18-73/15.10.2009г. на Изпълнителен Директор на АГКК, със застроена 

площ 65 кв.м., брой етажи 1 и предназначение: сграда за обществено хранене, в 

недвижим имот – частна общинска собственост, находящ се в гр. Алфатар, ул. 

„Йордан Петров” №11, а именно: поземлен имот с идентификатор 00415.501.848 

(нула нула четири едно пет точка пет нула едно точка осем четири осем), с площ на 

имота– 4120 кв.м., с трайно предназначение на територията – урбанизирана, с 

начин на трайно ползване– за друг обществен обект, комплекс, съгласно 

кадастралната карта и кадастралните регистри, одобрени със заповед РД-18-

73/15.10.2009г. на Изпълнителен Директор на АГКК, при граници на имота по 

кадастрална карта: имоти с идентификатори – 00415.501.850, 00415.501.2140, 

00415.501.651, 00415.501.3152, 00415.501.851, 00415.501.2110, в полза на Чавдар 

Андреев Ченев, в качеството му на едноличен търговец с фирма ЕТ “ ЧЕДИТА – 

ЧАВДАР ЧЕНЕВ”, представляван от Живка Симеонова Желязкова съгласно 

пълномощно с рег.№ 96/25.05.2004г.. 

2. Одобрява определената по реда на чл. 22, ал. 3 от ЗОС пазарна оценка на 

правото на строеж по т. 1, като предвид разпоредбата на чл. 41, ал. 2 от ЗОС 

определя цена на разпоредителната сделка в размер на 1274,20 (хиляда двеста 

седемдесет и четири лв. и 20 ст.) лева, без включен ДДС и ДДС в размер на 254,84 

(двеста петдесет и четири лв. и 84 ст.) лева. 
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3. Всички данъци и такси по сделката се дължат от суперфициара. 

4. Стойността по т. 2, определена като оценка на правото на строеж за 

извършване на разпоредителната сделка, ведно с всички данъци и такси по 

сделката, следва да се внесе и да бъде налична по набирателна сметка на община 

Алфатар преди подписване на договора за учредяване на правото на строеж и при 

спазване разпоредбата на чл. 38 от НРПУРОИ. 

5. При неплащане на дължимите суми в срока по т. 4, преписката за учредяване 

на право на строеж се прекратява, и изградената в общинския имот сграда, 

получила постоянен градоустройствен статут, следва да се актува като общинска 

собственост на основание чл. 92 от ЗС. 

6. Възлага на кмета на община Алфатар да извърши необходимите действия по 

изпълнение на настоящото решение. 
 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме в режим на гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 4; „против” – 6; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова против Нели Маринова за 

Живка Великова против Петър Иванов отсъства 

Ивелина Миткова против Селятин Исмаилов против 

Марин Пейчинов против Янка Господинова против 

Росица Иванова за Радка Желева за 

Тюркян Мехмед за   
 

Решението не се приема. 
 

Следва точка четвърта от дневния ред. 

ТОЧКА ЧЕТВЪРТА: Докладна записка относно: „Провеждане на семейни 

тържества на общински терени от жителите по населени места от Община Алфатар”. 

Златка Питакова: Давам думата на г-жа Янка Господинова – вносител на 

докладнаата. 

Янка Господинова: Става въпрос най-вече за селата Чуковец и Бистра. И без 

това се случват толкова малко весели поводи като сватби, балове и други, нека 

осигурим на хората ток, вода, осветление – това, от което имат нужда. 

Радка Желева: С приемане на решение на ОбС ще стане ясно, че ние се 

съмняваме, че си вършат задълженията кметовете. Не вярвам някой умишлено да 

попречи на това. Аз ще гласувам с „Против“. 

Ана Йосифова – кмет на с. Бистра: Тази година очаквам да се състоят 2-3 

сватби. Винаги сме ги подкрепяли, никога не е минавала сватба без присъствие на 

кмета. Ако хората нямат възможност и наем не сме вземали. 

Златка Питакова: Г-жо Йосифова, ако се приеме докладната ще се чувствате 

ли обидена? 

Ана Йосифова – кмет на с. Бистра: Няма да се обидя, но защо се внася тази 

докладна? 

Янка Господинова: Докладната е внесена, за да няма оттук нататък 

оплаквания. 

Бюрхан Акиф – кмет на с. Чуковец: От толкова време съм кмет и никога не е 

имало проблеми, как може сега да се внася такава докладна? Че кога не сме 

съдействали на съгражданите си! 
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Златка Питакова: Имате ли други въпроси или предложения? Не. Зачитам 

предложението за решение: 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА, предлагам Общински съвет 

Алфатар да вземе следното: 
 

РЕШЕНИЕ № 223 

1. Общински съвет Алфатар, възлага на кметовете по населени места да 

оказват пълно съдействие и достъп до площадите и централните части на 

населените места при провеждане на семейни тържества. 

2. При необходимост, кметовете да осигуряват на ползвателите осветление, 

вода и др. 
 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 8; „против” – 2; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов отсъства 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова за 

Росица Иванова за Радка Желева против 

Тюркян Мехмед против   
 

Решението се приема. 
 

Златка Питакова: Преминаваме към точка пета от дневния ред. 

ТОЧКА ПЕТА: Въпроси. Заявления. Изказвания и др. 

Златка Питакова: Имате думата? На заседанието на ПК ви попитах дали 

някой има желание да участва в семинари. Чакам за отговор? Има ли въпроси? 

Марина Дичева – гражданка на с. Алеково: Подкрепям Ви, че идвате на 

изнесено заседание в с. Алеково. Не разбрах тези 1500 лева на година, защо са 

давани на Боян, ощетявайки другите? Ние в с. Алеково не сме имали нужда от това 

устройство. След 2000 година всеки си закупи приемници, това са много години 

давани пари за нищо. Ако има още 10 такива договора, какво ще се прави? Радвам 

се, че гласувахте против правото на строеж на сградата. Благодаря Ви. 

Радка Желева: Била съм проверявана от всички възможни институции. Нито 

Сметна палата, нито други са установили финансов проблем. Не всички решения се 

вземат за цялята община. 

Златка Питакова: Нарушение няма, но хората искат да чуят, че е било 

възможно да не се дават тези пари. 

Радка Желева: Така е бил подписан договора. Той е вършил нещо за тази сума. 

Тогава е било така. 

Стойчо Стойчев – гражданин на с. Алеково: Алеково остана без никакъв 

транспорт, нито до град Алфатар, нито до град Силистра. 

Йорданка Узунска: Имаше процедура, но нямаше желаещи. Това не са 

проблеми само в нашата община. 

Стойчо Стойчев – гражданин: Нямало е разяснения, само в гр. Алфатар са 

знаели, а в гр. Силистра - не. Имало е само една фирма. 
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Марина Дичева – гражданка: Значи алековци са по-прости да сменят 

автобуси. Не може ли да се реши някак проблема? А какви са условията за 

назначаване по програмите? 

Живка Великова: Аз имам няколко въпроса, ако може да се отговори! 

1. По колко програми общината кандидатства и колко хора има назначени от 

с. Алеково? 

2. Общежитието беше заложено в годишния план за развитие на социалните 

услуги в Община Алфатар за 2013 г. и докъде е стигнала процедурата? 

3. За заседание на ОбС всички идваме със собствен превоз, а сега общината е 

с общински транспорт. Защо? 

Йорданка Узунска: С общински транспорт сме, защото е в работно време. Ако 

не беше щяхме да сме с личен. За общежитието: не е заложено в бюджета за 2013 г. 

и затова се търсят програми за кандидатстване. За броя на програмите: назначават се 

по населени места. Ако има отворени програми, хората се включват и назначават. 

До момента в с. Алеково има назначени 8 човека и още 4 предстоят да се назначат. 

Всички програми имат различни изисквания и условия, които трябва да се спазват. 

Ана Йосифова – кмет на с. Бистра: В село Бистра има 3-ма човека назначени, 

но за село Алеково не зная. 

Живка Великова: За кметските наместници, какво стана с допълнителното им 

заплащане за обучители? Ще има ли корекция в заплащането им? 

Йорданка Узунска: Преди беше за 6-месечин срок, но има промяна и сега е 

само за 2 месеца. Има ли нормативна уредба за корекция на заплатите? Няма!? Има 

ли отворена вратичка, винаги се възползваме от нея. 

Златка Питакова: Други въпроси? Искам да прочета и предам поздравителен 

адрес по случай 24 Май – Ден на българската просвета и култура и на славянската 

писменост на кмета на с. Алеково – г-н Иван Захариев за НУ”Отец Паисий”. 

Също така изказвам благодарност от всички общински съветници на 

домакините за съдействието за провеждане на това заседание. 

 Колеги, имате ли други въпроси, мнения, предложения? 

 Няма. 

Поради изчерпване на дневния ред председателят на ОбС – Златка 

Питакова закри редовното заседание на ОбС, проведено в с. Алеково в 18.00 

часа, като благодари на съветниците. 

 

23.05.2013г.·       ПРЕДСЕДАТЕЛ на ОбС: …. 

гр. Алфатар        /ЗЛАТКА ПИТАКОВА/ 

 

Протоколист: …. 

/Радостина Стефанова/ 

 


